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Enkät Matematiska programvaror 
Tommy informerade om svaren som inkommit från enkäten om användande av matematiska 
programvaror. Enkäten har skickats ut till alla anställda på Chalmers och GU. 800 svar har 
inkommit och resultatet ser ut så här: 
 
Program Antal användare 
Matlab 533 
Femlab 132 
Matematica 267 
Maple 60 
Mathcad 73 
Tomlab 11 
SPSS 120 
SAS 22 
 
IT-faktura 2007 
Bo informerade om att IT-fakturan kommer att innehålla fler delar 2007 och bli avsevärt 
högre för institutionerna. En större del av infrastrukturen kommer att ingå i IT-fakturan. 
 
Avtal 2007 
En del punkter i avtalet mellan ITS och MV behöver ses över inför 2007 som t ex skrivare, 
licenshantering och extradatorer. Avseende servicekostnaden på 6 kkr som nu finns i samband 
med inköp av extradatorer har frågan uppkommit om det ska finnas möjlighet att välja bort 
servicen och sköta datorn själv. Det bestäms att än så länge ska det vara lika för alla och så får 
man se över detta i samband med nytt avtal för 2007. 
 
Spam 
Bo tar upp problemet med förekomsten av spam som har ökat avsevärt senaste tiden och det 
går åt väldigt mycket tid till att rensa bort allt detta. Dieter framför att antispamprogrammet 
ska justeras under sommaren och tar med sig synpunkterna från MV om önskemål att frågan 
skall prioriteras för en snabb förbättring. 
 
Kontostädning 
Ärendet bordlägges. Bättre att ta ett samlat grepp i projektform framöver. 
 
Fobat 
Inget nytt att rapportera. 
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Trådlöst i MV 
Nomad ska nu finnas trådlöst i hela MV. Bra om man testar och hör av sig till Dieter om det 
ej fungerar. Dieter vill också gärna veta om det är dålig täckning på några ställen. 
 
S-Plus 
Det har inte inkommit några svar på Erik Kristianssons förfrågan om behov finns för S-Plus. 
Detta tolkas som att programmet inte behövs. 
 
Ljustavla 
Bo och Tommy har fått en projektdefinition från ITS för godkännande. Efter deras 
godkännande kan arbetet sätta igång och beräknas bli klart under sommaren. 
 
Posterskrivare  
På Arkitektur har man en posterskrivare och vi har fått uppgifter om inköpskostnad av denna 
som är 80 kkr. En sådan dyr skrivare är inte aktuellt att köpa för MV:s del utan det finns 
enklare skrivare för ungefär halva kostnaden som skulle räcka för MV:s behov. Innan något 
beslut tas om inköp av en sådan skrivare kollar Dieter upp om Arkitektur kan vara 
intresserade av att låta MV ta del av deras skrivare. 
 
Skrivarproblem 
Skrivarproblemen är nu lösta, förutom skrivare 58 där det fortfarande kommer ut ett blankt 
papper efter varje utskrift och att man inte kan välja dubbelsidig utskrift. Dieter tar med sig 
frågan. 
 
Avtal helpdesk 
Avtal klart om fortsatt lokal helpdesk på MV resten av 2006. 
 
Arbetsplatser examensabetare 
Det har framkommit att det ibland är problem med att de gemensamma arbetsplatserna för 
examensarbetar blockeras av vissa användare, särskilt i samband med t ex tidskrävande 
beräkningar. För att undvika att blockera en arbetsplats kan man köra jobb i bakgrunden på 
beräkningsdatorer. Erik vet hur man gör detta och skickar en punktlista på hur man går till 
väga. 
 
Avstängda konton 
Vissa forskarstuderande som inte är anställda ligger inlagda i PDB som gäster och vid några 
tillfällen har dessa konton helt plötsligt stängts med automatik. Inget slutdatum är inlagt i 
PDB. Vad är det som gör att kontona stängs? Dieter tar med sig frågan. 
 
Nästa möte 
Tisdag 19 september kl 10.15 i MVL12. 
 
Antecknat av 
 
Camilla Nygren 


